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Από το υπ’ αριθ. 17/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 430/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Συγκρότηση επιτροπής για διερεύνηση 
χώρου Υγειονομικής Ταφής Απορριμμάτων 
στα όρια του Δήμου Βέροιας. 

 
       Σήμερα 25 Σεπτεμβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 21-9-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα  21 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Μ. Γαβρίδης  
3. K. Aσλάνογλου Κ. Πουλασουχίδης  
4. Α. Δελαβερίδης Δ.  Πέτκος  
5. Ε.  Λελεκάκης Κ. Κόλβατζης  
6. Κ. Γκαβαϊσές Ν. Χαμαλής  
7. Γ. Ουρσουζίδης Α. Κεσίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Λ. Τάκης Χ. Γεωργιάδης Πάρεδροι 
9. Σ. Γεωργιάδης Β. Γιαννουλάκης Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Ι.  Τριανταφυλλίδης Ε. Λευκοπούλου  
11. Π. Πιτούλιας Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
12. M. Σουμελίδης Γ. Μανακούλης  
13. Α. Ταραλάς ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 423/2000 

απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Σ. 
Παναγιωτίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 424/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Σοφιανίδης, Ι. Ακριβόπουλος. 
 

14. Χ.  Σκουμπόπουλος 
15. Σ.  Παναγιωτίδης 
16. Λ. Τσαβδαρίδης 
17. Θ.  Σιδηρόπουλος 
18. Ε. Σοφιανίδης 
19. Ι. Ακριβόπουλος 
20. Ε. Κουκουρδής  
21. Π. Αγαθαγγελίδης 

 



 Στη συνέχεια αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε το συμβούλιο να 
συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην 
ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στο 
Δήμαρχο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι: 
 Δήμαρχος :Προτείνω 5μελή επιτροπή, που θα συσταθεί από το ΔΣ. Δεν θα 
είμαι μέλος της επιτροπής,απλώς  θα τη συνοδεύω. Θα πάμε όπου ο καθένας μπορεί 
να έχει μία ιδέα για την  καταλληλότητα του χώρου. Η επιτροπή να  αποτελείται από 
ειδικούς πάνω στο αντικείμενο. Να ρθει στο επόμενο ΔΣ, να μας εκθέσει τα συν και 
τα πλην του κάθε χώρου, να συζητήσουμε και να πάρουμε ομόφωνη απόφαση. Στην 
5μελή επιτροπή, προτείνω να είναι ο κ. Αγαθαγγελίδης, ο κ. Σκουμπόπουλος, ο 
πρόεδρος της Επιτροπής Τεχνικών και 2 δημοτικοί σύμβουλοι, που μπορούν να 
αυτοπροταθούν ή να τους ορίσουμε εδώ. 
 Και ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν΄αποφασίσει σχετικά. 
 Ουρσουζίδης :Δεν δέχομαι καμία επιτροπή από μέλη  του ΔΣ, γιατί δεν έχουν 
εξειδικευμένη γνώση,  προτείνω επιτροπή από ειδικούς. Σε τέτοια ζητήματα 
επιτρέπονται και διαφορετικές απόψεις. 
 Δήμαρχος :Σήμερα πήγαμε με τον Προϊστάμενο του  τμήματος 
προγραμματισμού και με τον Δασάρχη, που είναι από τους βασικούς παράγοντες  και  
θεωρητικά αυτή θα είναι και η Νομαρχιακή  Επιτροπή. 
 Η επιτροπή δε θα κρίνει περιβαλλοντικά τις επιπτώσεις. Θα δει τη 
μορφολογία του εδάφους, τις αποστάσεις, εάν είναι δασική έκταση, αν χρειάζονται 
απαλλοτριώσεις σε μία περιοχή, εάν θα υπάρξουν κοινωνικά προβλήματα. Εάν είναι 
ορατός ο χώρος ή όχι κλπ. Αυτά θα εξετάσει και η πρώτη Νομαρχιακή Επιτροπή, της 
καταλληλότητας του χώρου. Αυτό που θα κάνει η Νομαρχιακή Επιτροπή, εάν θέλετε, 
να το κάνει σε πρώτη φάση το ΔΣ. 
 Ορίστε λοιπόν όσοι έχουν τις επιφυλάξεις τους, να συνεισφέρουν για άλλες 
περιοχές, να πάμε να τις δούμε και μετά να κάνουμε μία έκθεση στο ΔΣ. 
 Ουρσουζίδης :Ο τεχνικός κόσμος είναι έξω από τις αποφάσεις. Οφείλεται να 
ζητήσετε  την άποψη του ΤΕΕ και του Συλλόγου Μηχανικών του Νομού Ημαθίας. 
 Δήμαρχος :Ζήτησα από το ΤΕΕ και από το Σύλλογο Μηχανολόγων εγγράφως 
εδώ και 10 μέρες να ορίσουν εκπρόσωπό τους στην επιτροπή αξιολόγησης για την 
ανάθεση ή μη ενός έργου, επικοινώνησα και με τους προέδρους κι ακόμη 
περιμένουμε να ορίσουμε μέλος. 
 Αγαθαγγελίδης :Η πρόταση του Δημάρχου είναι θετική. Χρειάζεται τα μέλη 
να έχουν ειδική γνώση. Αυτή η επιτροπή δεν έχει αντικείμενο ξένο προς το 
αντικείμενο της τεχνικής υπηρεσίας. Θα μπορούσαν 2 έμπειροι συνάδελφοι, να 
διεξάγουν αυτό το έργο της επιτροπής μέσα σε 2-3 μέρες. 
 Σκουμπόπουλος :Δεν αποδέχομαι.Όπως είπα και πριν θα δούμε  την 4η λύση 
Φραντζή και ο σύνδεσμος είναι αρμόδιος ν΄αποφασίσει τι είδους ΧΥΤΑ θα κάνει. 
 Δήμαρχος :Προτείνω 7μελής επιτροπή αποτελούμενη από τους κ.κ. 
Λελεκάκη, Γκαβαϊσέ, Κουρουζίδη, Κωστούλα, Αλδάκου, πρότεινα τον κ. 
Σκουμπόπουλο που δεν αποδέχεται και τον Αγαθαγγελίδη. Ποιος θέλει να μπει στη 
θέση του κ. Σκουμπόπουλου; 
 Αγαθαγγελίδης :Δεν αποδέχομαι. Η επιτροπή πρέπει να αποτελείται μόνο από 
μηχανικούς. Αν θέλετε σε πολιτικό επίπεδο να μας ενημερώσετε για το προϊόν της 
επιτροπής. 
 Δήμαρχος :Δεν είναι μόνο σε τεχνικό επίπεδο. Είναι και σε πολιτικό. Να 
οριοθετήσουμε τι θα δει η επιτροπή. Στα πλαίσια της απόφασης του ΔΣ και στα 
διοικητικά όρια του Δήμου, θα αναζητήσει περιοχές που μπορεί μορφολογικά, 
νομικά, από άποψη αποστάσεων, από άποψη όποιων  γνώσεων υπάρχουν, αν είναι 



δασικές εκτάσεις ή όχι και ποιο είναι το ιδιοκτησιακό καθεστώς, εάν θα έχουμε και 
κόστος απαλλοτρίωσης, να γίνει ο ΧΥΤΑ. 
 Η επιτροπή μπορεί να συμβουλευτεί όλους αυτούς τους παράγοντες για να  
διαμορφώσει μία άποψη. 
 Πρόεδρος: Ποιοι διαφωνούν; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Λ. Τσαβδαρίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Κουκουρδής, Π. 
Αγαθαγγελίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Κ. Ασλάνογλου, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Λ. 
Τάκης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Μ. Σουμελίδης, Α. 
Ταραλάς. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος κ. Γ. Ουρσουζίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και πρόταση του Δημάρχου. 
2.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.  
3.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Συγκροτεί επιτροπή για διερεύνηση Χώρου Υγειονομικής Ταφής 
Απορριμμάτων (Χ.Υ.Τ.Α.) στα όρια του Δήμου Βέροιας αποτελούμενη από τους: 

1. Ιωάννη Κουρουζίδη, δημ. σύμβουλο. 
2. Ευστράτιο Λελεκάκη, δημ. σύμβουλο. 
3. Κων/νο Γκαβαϊσέ, δημ. σύμβουλο. 
4. Γεώργιο Κωστούλα, Δ/ντή Δ/νσης Τεχνικού Πολεοδομίας 
5. Μαρία Αλδάκου, προϊσταμένη τμήματος Προγρ/σμού & Ανάπτυξης. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    430/ 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Α. Δελαβερίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Ε. Λελεκάκης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Κ. Γκαβαϊσές Ε.  Σοφιανίδης 
 Γ. Ουρσουζίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Λ. Τάκης Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Σ. Γεωργιάδης Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Μ. Σουμελίδης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  18-10-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


